
Referat fra afdelingsmøde i afd. 21 - Skifferhøjen tirsdag den 21. maj 2019 
 

 
Formanden for bestyrelsen bød velkommen og gennemgik dagsordenen. 
 
Leif blev herefter valgt til ordstyrer. 
 
Herefter orienterede Leif om den igangværende renovering af blokkene. Det affødte en længere diskussion 
om de problemer og gener byggeriet medfører for beboerne. Det blev aftalt at beboerne sender en mail til 
Leif på :  (lj.vognsen@gmail.com) i forbindelse med skader og andre gener. 
 
Ole og Flemming gennemgik forløbet omkring oversvømmelsen af søen.  
 
Der blev talt om at solcelle anlægget ikke fungerer, at der har været en del fejl. Beboere der oplever fejl 
skal skrive en mail til bestyrelsen, hvorefter bestyrelsen samler erfaringerne og samlet tager dialogen med 
Østjysk Bolig.  
 
Græsholdet skal klippes med både traktoren og den lille maskine. Beboerne skal selv holde stykket for 
enden af blokken. 
 
Herefter blev der afholdt valg til bestyrelsen. 
 
Lone Eland blev valgt til bestyrelsen med udløb til ordinært afdelingsmøde i september. 2019. 
 
Inge Therkildsen blev valgt til bestyrelsen med udløb til ordinært afdelingsmøde i september 2020. 
 
Som suppleanter blev Astrid Beier og Sina Justinussen valgt, begge med udløb til september 2019 
 
Samtidig fratrådte Max Røgild som suppleant, og bestyrelsen takker for indsatsen. 
 
Sidst men ikke mindst orienterede Helle omkring elbil-projektet. Projektet er udskudt et år, pga. byggeriet. 
 
Næste bestyrelsesmøde holdes d. 12. juni 2019 kl. 20 hos Pernille i nr. 282. 
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